November Update Newsletter
Website: www.vermeille-internationale.com
This is just to let you know of a few things that are happening in the second half of this month. 
We recently bought some school materials for a school in Dakar, in conjunction with several Port-Vendres associations. We have just heard that our small cargo of equipment is on its way on the Cameroun Express which left Port-Vendres yesterday. If you are interested in following the shipment you can go to Marine Traffic and put in the reference IMO 9983865. 
Wednesday 26th November 18h00-20h00. Our Last Wednesday Aperos this month will take place at Liz Thearle’s house, 69 boulevard des Evadés de France, Port-Vendres. Please bring a plate of tapas to share and 10€ and we will provide the rest! A huge thank you to Liz for offering her house for this enjoyable event! Please let me know as soon as you can if you are coming so that we can cater for the event (email: vermeilleint@outlook.com) by Monday 24th.
Saturday 15th November 18h00 Agence MK Immobilier, Port-Vendres. Virgini Mosaic is holding a Cocktail de fin d’année with MK Immobilier. 
20th November – 28th December Chantal Blanpain has an exhibition at “Jujocha” the fisherman’s Loge on Quai Fanal. Vernissage Saturday 7th December.
Saturday 29th November 19h30 Laroque des Alberes Salle F.A.C. Entrée10€. “Cadeaux Royaux” Concert by Chorale Internationale d’Albera. Several of our members sing in this choir. Do come and support them! They are also performing on Tuesday 2nd December at 18h00, in Ceret in front of the Mairie. Other dates will be given in the December newsletter.
Advanced warning: we have booked a room in the Centre Culturel in Port-Vendres for our International Quiz! Questions in French and English! This will be a Christmas event and we are hoping to organise a tombola as well. If you would like to donate a gift, please contact me or bring it to the Aperos event on 26th. More details to follow in the December newsletter. If you are interested in coming along, do let me know. The date for your diaries is the evening of Thursday 11th December! 
If anyone has any items for the December newsletter, please let me have details before 29th November. 
See you soon!
Linda
En francais
Ceci est juste pour vous informer de quelques événements qui auront lieu dans la seconde moitié du mois. 
Nous avons récemment acheté du matériel scolaire pour une école de Dakar, en collaboration avec plusieurs associations de Port-Vendres. Nous venons d'apprendre que notre petite cargaison de matériel est en route à bord du Cameroun Express, qui a quitté Port-Vendres hier. Si vous souhaitez suivre le trajet du navire, rendez-vous sur Marine Traffic et entrez la référence IMO 9983865. 
Mercredi 26 novembre, de 18 h à 20 h. Notre dernier apéritif du mois aura lieu chez Liz Thearle, au 69 boulevard des Évadés de France, à Port-Vendres. Veuillez apporter un plat de tapas à partager et 10 €, nous nous occupons du reste ! Un grand merci à Liz d'avoir proposé sa maison pour cet événement convivial ! Merci de me faire savoir dès que possible si vous venez afin que nous puissions nous organiser avant le lundi 24 (e-mail : vermeilleint@outlook.com).
Samedi 15 novembre à 18h00 Agence MK Immobilier, Port-Vendres. Virgini Mosaic organise un cocktail de fin d'année avec MK Immobilier. 
Du 20 novembre au 28 décembre Chantal Blanpain expose à « Jujocha », la loge des pêcheurs sur le quai Fanal. Vernissage le samedi 7 décembre.
Samedi 29 novembre à 19h30 Laroque des Alberes Salle F.A.C. Entrée 10 €. Concert « Cadeaux Royaux » par la Chorale Internationale d'Albera. Plusieurs de nos membres chantent dans cette chorale. Venez les soutenir ! Ils se produiront également le mardi 2 décembre à 18h00, à Céret, devant la mairie. D'autres dates seront communiquées dans la newsletter de décembre.
Avertissement préalable : nous avons réservé une salle au Centre Culturel de Port-Vendres pour notre quiz international ! Questions en français et en anglais ! Ce sera un événement de Noël et nous espérons également organiser une tombola. Si vous souhaitez faire un don, veuillez me contacter ou l'apporter à l'apéritif du 26. Plus de détails suivront dans la newsletter de décembre. Si vous souhaitez y participer, merci de me le faire savoir. La date à noter dans vos agendas est le jeudi 11 décembre au soir ! 
Si vous avez des informations à partager pour la newsletter de décembre, merci de me les communiquer avant le 29 novembre. 
À bientôt !
Linda
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